
  

Ostrowiec Świętokrzyski, 3 listopada 2023 r.  

 
Or.0003.160.161.162.163.2023 

 
Pan 
Marek Giemza 
Radny Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
 
W odpowiedzi na interpelacje Pana Radnego w sprawach: 

 
1. Wykonanie nowej nakładki asfaltowej na ul. Wysokiej oraz zainstalowanie progu 

zwalniającego pomiędzy posesjami 1a i 14 – informuję, że nawierzchnia ul. Wysokiej znajduje się 
obecnie w stanie technicznym zapewniającym bezpieczny ruch kołowy. W przypadku pojawienia się 
ubytków zagrażających bezpieczeństwu ruchu będą one usuwane na bieżąco w ramach bieżącej 
konserwacji i utrzymania nawierzchni dróg gminnych.  

Natomiast zainstalowanie progu zwalniającego pomiędzy posesjami 1a i 14 na ul. Wysokiej 
wymaga konsultacji z mieszkańcami ulicy ze względu na uciążliwości jakie powoduje obecność 
progów tj. zwiększony hałas powstający podczas przejazdu pojazdów przez próg. Ponadto może 
powodować wibracje odczuwalne w budynkach położonych blisko jezdni podczas przejazdu 
pojazdów o większym tonażu. Uwzględniając powyższe informujemy, że zwrócono się do Rady 
Osiedla „Gutwin” o opinię w przedmiotowej sprawie. W przypadku pozytywnej opinii Rady Osiedla 
„Gutwin” oraz dostarczenia zgód mieszkańców posesji, przy których wskazano lokalizację progu, 
Wydział poczyni kroki w celu budowy progu zwalniającego tj. opracowanie stosownego projektu 
organizacji ruchu drogowego oraz zlecenie budowy i oznakowania progu zwalniającego w okresie 
sprzyjającym budowie i wykonaniu wymaganego malowania oznakowania poziomego. 
 

2. 3. Likwidacja dziur oraz wyrównanie drogi ul. Migdałowej i ul. Zwierzynieckiej. Wyrównanie 
poboczy tzw. Księżnej Drogi – informuję, że w ramach Zarządzenia Prezydenta Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego w sprawie powierzenia realizacji remontów cząstkowych i napraw bieżących 
elementów pasa drogowego dróg gminnych zostało zlecone Zakładowi Usług Miejskich wykonanie 
prac naprawczych na wskazanych ulicach. 
 

4. Naprawa nawierzchni ul. M. Konopnickiej – informuję, że po przeglądzie drogi gminnej – ulicy M. 
Konopnickiej nie stwierdzono pilnej potrzeby przeprowadzenia remontu nawierzchni asfaltowej 
ulicy. Ponadto we wrześniu br. Wykonawca zrealizował naprawy polegające na uzupełnieniu 
ubytków w nawierzchni masą mineralno-asfaltową w ramach obowiązującej umowy.  

Jednocześnie nadmieniam, że część studni kanalizacyjnych, które zagrażały 

bezpieczeństwu w ruchu pojazdów, zostało wyregulowane wysokościowo do istniejących rzędnych 

nawierzchni ulicy przez gestora sieci tj.: MWIK Sp. z o.o. 

 

 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 


